



**Office Address:** Our office address is Lu Oliphant Solicitors LLP, 10 Bloomsbury Way, London WC1A 2SL, United Kingdom.

**Directions:** We are 6 minutes away from Tottenham Court Road station, 5 minutes away from Holborn station, and 2 minutes away if you walk south from the British Museum via Museum Street. If you use Google Maps for direction, please search “10 Bloomsbury Way” instead of the postcode which gives an incorrect location. The entrance is located at the west side/sharp corner of the triangle shaped office building. Upon arrival, please report to the building receptionists on the ground floor for obtaining your guest pass. Please then come to first floor where the office receptionists will notify us of your arrival.

**Telephone:** You can contact us by calling our general telephone number +44 (0)20 8952 8448.

**Facsimile:** Our fax number is +44 (0)333 009 0242 and +44 (0)20 3574 4717.

**DX Delivery:** Our DX number is 35702 Bloomsbury.

**Email:** You can contact us by sending an email to our general email address [info@luoliphant.com](mailto:info@luoliphant.com) or you can contact an employee direct.

**Website:** Details of the services we offer and employee profiles can all be found on our website at <http://www.luoliphant.com/>.

**事務所地址:** 我所地址為Lu Oliphant Solicitors LLP, 10 Bloomsbury Way, 倫敦 WC1A 2SL, 英國。

**路線:** 我所距離Tottenham Court Road地鐵站步行六分鐘，距離Holborn地鐵站步行五分鐘，距離大英博物館2分鐘（如果您沿博物館街向南步行）。如果您使用Google地圖安排路線，請搜索「10 Bloomsbury Way」，因為郵編可能會給出一個錯誤的地址。辦公樓的入口在三角形大樓的西側/尖角。在您抵達後，請聯繫○層的大樓前臺以獲取您的訪客卡。此後請前往一層，辦公室前臺會聯繫我們。

**電話:** 您可以撥打我所的總機聯繫我們，號碼為+44 (0)20 8952 8448。

**傳真:** 我所的傳真號碼為+44 (0)333 009 0242和 +44 (0)20 3574 4717。

**DX快遞:** 我所的DX快遞號碼為35702 Bloomsbury。

**電子郵件:** 您可以發送電子郵件至我們的通用郵箱[info@luoliphant.com](mailto:info@luoliphant.com)或者直接聯繫我們的員工。

**網站:** 我所的業務和員工信息都可以在我們的網站上找到 <http://www.luoliphant.com>。